

Sirküler Tarihi :26/01/2026

Sirküler No :2026/011

**1/1/2026-31/12/2026 DÖNEMİNDE
UYGULANACAK YENİ ASGARİ ÜCRETE BAĞLI OLARAK
DEĞİŞEN PARAMETRELER**

ASGARİ ÜCRETE BAĞLI PARAMETLER:

4-a bendine tabi sigortalıların sigorta primlerine esas günlük ve aylık kazançlarının alt ve üst sınırları;

Özel sektörde:

Günlük kazanç alt sınırı	: 1.101,00 TL	Aylık kazanç alt sınırı	: 33.030,00 TL
Günlük kazanç üst sınırı	: 9.909,00 TL	Aylık kazanç üst sınırı	: 297.270,00 TL

Sigorta Primi işçi payı (%14)	: 4.624,20 TL
Sigorta Primi işveren payı (21,75)	: 7.184,03 TL
Sigorta Primi işveren payı (19,75)	: 6.523,43 TL (%2 indirim hakkı kazanılması halinde)
Sigorta Primi işveren payı (16,75)	: 5.532,53 TL (İmalat sanayinde %5 indirim hakkı kazanılması halinde)
İşsizlik Sigortası işçi payı (%1)	: 330,30 TL
İşsizlik Sigortası işveren payı (%2)	: 660,60 TL
İşverene Maliyeti	: 40.874,63 TL
İşverene Maliyeti	: 40.214,03 (%2 indirim hakkı kazanılması halinde)
İşverene Maliyeti	: 39.223,13 (%5 indirim hakkı kazanılması halinde-İmalat sektöründe)
Net Ücret	: 28.075,50 TL

Sigorta Primine Esas Kazanç Tutarlarından istisna olan yemek parası, çocuk ve aile yardımı tutarları;

Yemek parası:

1/1/2026 ila 31/12/2026 tarihleri arasında 158,00 TL (Günlük)

Çocuk yardımı:

1/1/2026 ila 31/12/2026 tarihleri arasında; 33.030,00 TL x % 2 = 660,60 TL (Aylık)

Aile yardımı:

1/1/2026 ila 31/12/2026 tarihleri arasında; 33.030,00 TL x %10 = 3.303,00 TL (Aylık)

Doğum borçlanması tutarlar;

Alt sınır (Günlük) :1.101,00 TL x %32 = 352,32 TL

Üst sınır (Günlük) : 9.909,00 TL x % 32 = 3.170,88 TL

Diğer hizmet borçlandırılmasına esas tutar;

Alt sınırı (Günlük) : 1.101 TL x % 45 = 495,45 TL

Üst sınırı (Günlük) : 9.909 TL x % 45 = 4.455 TL,

Yurtdışında geçen sürelerin borçlandırılmasına esas tutar;

Alt sınırı (Günlük) : 1.101 TL x % 45 = 495,45 TL

Üst sınırı (Günlük) : 9.909 TL x % 45 = 4.459,05 TL,

Emzirme ödeneği : 1.238 TL

Cenaze yardımı : 6.398 TL